

Wednesday, March 9, 1983

ORDERED,—That the Members of the Special Committee on Pension Reform be Mrs. Beauchamp-Niquet, Messrs. Dantzer, Desmarais, Frith, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. MacLellan, Miller, Reid (*St. Catharines*) and Weatherhead.

Tuesday, March 29, 1983

ORDERED,—That, in relation to its Order of Reference of Tuesday, March 1, 1983, the Special Committee on Pension Reform (Task Force), be granted the powers that are accorded to Standing Committees under the provisions of Standing Order 69(8); and further that the said powers be deemed to have been granted to the Committee from the time of its creation.

ATTEST:

Le Greffier de la Chambre des communes

C.B. KOESTER

The Clerk of the House of Commons

ATTESTÉ:

Le Greffier de la Chambre des communes

C.B. KOESTER

The Clerk of the House of Commons

Le mercredi 9 mars 1983

IL EST ORDONNÉ,—Que les membres du Comité spécial sur la réforme des pensions soient madame Beauchamp-Niquet, messieurs Dantzer, Desmarais, Frith, mademoiselle MacDonald (*Kingston et les Îles*), messieurs MacLellan, Miller, Reid (*St. Catharines*) et Weatherhead.

Le mardi 29 mars 1983

IL EST ORDONNÉ,—Que, conformément à son Ordre de renvoi du mardi 1^{er} mars 1983, il soit accordé au Comité spécial sur la réforme des pensions (groupe de travail) les pouvoirs que donne l'article 69(8) du Règlement aux Comités permanents; et en outre, que lesdits pouvoirs soient réputés lui avoir été accordés dès sa création.